


Vprašalni zaimki so besede, s katerimi sprašujemo po:

 človeku – KDO?
 živali,  rastlini,  stvari  ali  pojmu – KAJ?
 lastnosti – KAKŠEN?
 vrsti – KATERI?
 svojini – ČIGAV?
 vzroku – ZAKAJ?
 načinu – KAKO?
 količini – KOLIKO?
 namenu – ČEMU?
 po  času – KDAJ?
 kraju – KJE?
 cilju – KAM?
 po  izboru – OD  KOD?
 po  pogostosti – KOLIKOKRAT?



 Matej je zanimiv fant. KDO je zanimiv fant?
(ČLOVEŠKO)

 Vid je naročil čaj. KAJ je naročil Vid?
(NEČLOVEŠKO)

 Imela je pet jabolk. KOLIKO jabolk je imela?

 Spet imaš mrzle roke! KAKŠNE roke imaš?



Vprašalnica  ALI  ne  sodi  k  vprašalnim  
zaimkom,  saj  se  z  njo  ne  sprašujemo  

po  konkretnem  podatku.



ČLOVEŠKO NEČLOVEŠKO

I KDO KAJ

R KOGA ČESA

D KOMU ČEMU

T KOGA KAJ

M O  KOM O  ČEM

O S  KOM S  ČIM

Jaka je odšel na počitnice.               
KDO?     

Na počitnicah je spoznal PRIJATELJA.         
KOGA?

Nekaterim vprašalnim zaimkom se
oblika ne spreminja, npr.:
- KAKO,
- KJE,
- KOLIKO,
- KDAJ,
- ZAKAJ.

Drugim zaimkom pa se oblika spreminja
→ jih lahko sklanjamo (podobno kot
samostalnike in pridevnike).

Koliko je  
zlatih  ribic?



Zaimka  KDO  in  KAJ  
lahko  uporabiš  samo  z  

glagolom  v  ednini.

ZAKAJ – sprašujemo  po  vzroku
ČEMU – sprašujemo  po  namenu

Zaradi  bolezni ni  šel  v  šolo.  =  Zakaj ni  šel  v  šolo? → VZROK

Tekel  je,  da  bi  pobegnil  pred  hudim  psom.  =  Čemu je  tekel? →  NAMEN



I KAKŠEN

R KAKŠNEGA

D KAKŠNEMU

T KAKŠNEGA (ŽIVO)/KAKŠEN (NEŽIVO)

M O  KAKŠNEM

O S  KAKŠNIM

Njegov spis je bil zelo kratek.

KAKŠEN?

Fant ni bil navajen trdega dela.

KAKŠNEGA?

Ribič je ujel velikega soma.

KAKŠNEGA?

Kupil sem nov računalnik.

KAKŠEN?


